
 

Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ 10.9.2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 10.9.2024 o 19:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. 

Mgr. Daniela Kontinová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

Neprítomní: 

p. Janka Masárová 

 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
5. Správa k voľbe hlavného kontrolóra, určenie spôsobu voľby 
6. Predstavenie kandidátov 
7. Voľba hlavného kontrolóra 
8. Vyhlásenie výsledkov 
9. Súhlas k použitiu rezervného fondu 
10. Rôzne 

 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala prítomných na riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva a oboznámila ich, 
že sa z rokovania vyhotovuje zvukový záznam. 
 

K bodu č. 2  

Starostka obce pokračovala určením zapisovateľky p. Ing. Niny Masárovej a za overovateľov navrhla 
p. Ing. Petra Dingu a Miroslava Stančíka. Povedala, že nie je prítomná poslankyňa p. Janka Masárová 
zo zdravotných dôvodov.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

K bodu č. 3 

Starostka obce sa opýtala poslancov, či môžu pokračovať podľa pozvánky, ktorú dostali. Opýtala sa 
poslancov, či má niekto návrhy alebo námietky.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 4 

Starostka obce pokračovala bodom kontroly plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo 3.7.2024. Povedala, že prijali procedurálne uznesenia ako určenie zapisovateľky, 
overovateľov zápisnice, schválili program rokovania podľa pozvánky a uznesením č. 49/2024 sa 
vyhlásila voľba hlavného kontrolóra obce Vaďovce na obdobie 2024-2030. Povedala, že sa v tom 
uznesení určil rozsah výkonu funkcie hlavného kontrolóra, uložili starostke zverejnenie vyhlásenia 
voľby hlavného kontrolóra obce Vaďovce na úradnej tabuli, webovom sídle obce a regionálnej tlači, a 
to najmenej 40 dní pred dňom konania voľby hlavného kontrolóra, určili podmienky, ktoré musí spĺňať 
kandidát na funkciu hlavného kontrolóra, čo musí obsahovať písomná prihláška kandidáta, stanovili 
termín ukončenia podávania prihlášok, termín pre otváranie obálok kandidátov a termín konania voľby 
hlavného kontrolóra na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Starostka obce skonštatovala, že všetky 
body boli splnené, dátumy dodržané a navrhla poslancom túto kontrolu zobrať na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 

Starostka požiadala o slovo predsedníčku volebnej komisie pre voľbu HK, aby im podala správu 
z otvárania obálok záujemcov o funkciu HK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová prečítala zápisnicu z otvárania obálok záujemcov o funkciu hlavného 
kontrolóra obce Vaďovce zo dňa 2.9.2024. Povedala, že prítomní boli predseda komisie p. Mgr. 
Daniela Kontinová, člen komisie p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík a ako zapisovateľka Ing. Nina 
Masárová. Povedala, že obecný úrad obdržal dve žiadosti od záujemcov o funkciu HK a obidve 
žiadosti boli doručené včas. Prvým uchádzačom o pozíciu HK bol p. Milan Kavický a druhá 
uchádzačka bola p. Mgr. Anna Racková. Povedala, že obe žiadosti boli predložené a pri otváraní 
obálok bolo zistené, že obsahovali všetky náležitosti, ktoré boli potrebné, ako meno, priezvisko, titul, 
dátum narodenia, bydlisko, kontakt (email, telefón), súhlas kandidáta so spracovaním a zverejnením 
poskytnutých osobných údajov, úradne overenú kópiu dokladu o najvyššom dosiahnutom vzdelaní, 
údaje potrebné na vyžiadanie výpisu z registra trestov, štruktúrovaný profesijný životopis, čestné 
vyhlásenie o tom, že uchádzač nemá záznam v registri trestov, čestné prehlásenie o zdravotnej 
spôsobilosti na výkon funkcie, čestné vyhlásenie o spôsobilosti na právne úkony. Výberová komisia 
konštatovala, že doručené doklady uchádzačov o funkciu hlavného kontrolóra obce Vaďovce sú v 
súlade platnými predpismi a spĺňajú všetky náležitosti k voľbe hlavného kontrolóra obce. 
Starostka obce poďakovala a povedala, že je ešte potrebné určiť spôsob voľby HK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že áno, že sa dohodli, že na začiatku OZ sa určí, či bude voľba 
HK prebiehať vereným alebo tajným hlasovaním poslancov. Povedala, že by mohli zvoliť tajnú voľbu, 
keďže je na to všetko pripravené a opýtala sa, či poslanci s tým súhlasia.  
Starostka obce navrhla poslancom zobrať na vedomie správu z otvárania obálok záujemcov do 
funkcie hlavného kontrolóra obce Vaďovce a ako priebeh voľby hlavného kontrolóra určuje tajné 
hlasovanie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Starostka povedala, že ešte pred predstavením kandidátov by navrhla, aby schválili mandátovú 
komisiu a ako mandátovú komisiu navrhuje za predsedu p. Ing. Petra Dingu a za členov p. Jaroslava 
Baču a Miroslava Stančíka.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či má starostka k tomu nejakú mustru lebo výklad mandátovej komisie 
on pozeral a našiel tri rôzne definície.  
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Starostka obce povedala, že mandátová komisia zistí, či sú poslanci uznášaniaschopní a podajú 
o tom správu.  
Starostka obce dala poslancom hlasovať za zloženie mandátovej komisie pri voľbe HK.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka ďalej poprosila o schválenie volebnej komisie v zložení p. Mgr. Daniely Kontinovej ako 
predsedníčky a ako členov p. Rudolfa Škriečku a p. Michala Držíka, ktorí budú spočitovať hlasy pre 
kandidátov. Dala poslancom hlasovať za schválenie zloženia volebnej komisie pre voľbu HK.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce povedala, že by teraz pristúpili k predstaveniu kandidátov na HK. Prítomná bola 
kandidátka p. Mgr. Anna Racková a p. Kavický sa nedostavil. Opýtala sa, či p. Racková dostala 
pozvánku na zasadnutie včas.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že si pozvánku našla včera v schránke.  
Starostka obce dala slovo p. Mgr. Anne Rackovej.  
P. Mgr. Anna Racková popriala prítomným pekný podvečer a povedala, že v krátkosti predstaví svoju 
osobu. Povedala, že momentálne žije v Krajnom, pochádza z Krajného, dosiahla vysokoškolské 
vzdelanie druhého stupňa v obore právo na štátnej univerzite. Povedala, že ona si na tom veľmi 
zakladá, pretože to nebola nejaká „rýchlo kvasená“ súkromná univerzita po víkendoch. Povedala, že 
momentálne prakticky už vykazuje právnu prax viac ako 12 rokov, je členom Slovenskej advokátskej 
komory, vykonáva momentálne popri rodičovskej dovolenke funkciu hlavného kontrolóra obce v obci 
Krajné a taktiež v jednej obci v okrese Piešťany. Povedala, že v Krajnom má úväzok 0,4 a v druhej 
obci  úväzok 0,1. Povedala, že vo svojej podstate v tej funkcii a v tom výkone sa prísne zameriava na 
plnenia zákonných povinností HK obce, ktoré má a nakladanie s verejnými financiami, monitorovanie 
dlhu obce, tak isto nejaká revízia interných predpisov, upozorňovanie na porušenie ustanovených 
zákonov činnosti obci ako takej. Povedala, že vo svojej podstate je praktický človek, ktorý pracuje 
úplne samostatne a podľa právnych predpisov a zákonov, ktoré teda určujú právne postavenie 
hlavnému kontrolórovi obce a to je teda hlavne zákon o obecnom zriadení a potom tie povinnosti 
vyplývajú aj z ďalších zákonov, najmä potom rozpočtovanie verejnej správy, kde sa ona snaží v 
maximálnej možnej miere zachovať nestrannosť a objektivitu výkonu tej funkcie. Vo svojej podstate 
v týchto dvoch ďalších obciach to má nadstavené tak, že pracuje veľkú časť aj z domu, prakticky tam 
tie obce majú tie podmienky na výkon tejto funkcie podobné. Čo sa týka nejakých tých materiálnych 
a faktických možností toho obecného úradu, prakticky nemá zriadenú nikde žiadnu svoju kanceláriu, 
takže to robí použitím svojho počítača a veľkú časť samozrejme z domu a pokiaľ je niečo potrebné, že 
teda ak poslanci od nej niečo potrebujú, tak si myslí, že majú veľmi dobrú komunikáciu v obidvoch 
obciach a zatiaľ si myslí, že prebieha spolupráca korektne.  
Starostka obce poďakovala p. Mgr. Rackovej a opýtala sa poslancov, či majú na p. Mgr. Rackovú 
nejaké otázky. 
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, koľko rokov pracuje v obci Krajné a v tej druhej obci.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že to bol v auguste rok, čo pracuje ako HK v obci Krajné a v druhej 
obci dlhšiu dobu nemali HK a keď vyhlásili výberové konanie, tak sa prihlásila a bola na OZ rovnako 
zvolená za HK.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, ako má nadstavené tie úväzky. Povedal, že jemu nejde o peniaze, ale 
čo tu mali predchádzajúcich kontrolórov, tak predchádzajúca kontrolórka tu mala 5% úväzok 6 rokov 
dozadu a Ľuba hovorila, že je to veľmi málo a že oni ponúkajú 15% a preto sa pýta, ako to má v iných 
obciach.  
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P. Mgr. Anna Racková odpovedala, že 0,4 a 0,1.  
P. Ing. Peter Dinga zopakoval 0,4 a 0,1 a opýtal sa, či je to 40% a 10%.  
P. Mgr. Anna Racková odpovedala, že áno. 
P. Ing. Peter Dinga povedal, že dobre. 
Občan p. Radovan Naď sa opýtal, či ako HK vybavuje sťažnosti od občanov.  
P. Mgr. Anna Racková odpovedala, že túto povinnosť vybaviť podnet od občana HK zo zákona nemá, 
ale ona tie podnety vybavuje. 
P. Radovan Naď povedal, že on čítal niečo iné, že v prípade nejakého nedostatku, keď občan osloví 
HK, tak kontrolór by mal byť povinný reagovať.  
P. Mgr. Anna Racková zopakovala, že HK túto povinnosť zo zákona nemá, ale pokiaľ mala dopyty od 
občanov, ktoré mala aj v iných obciach, kde je HK, tak podnety vybavila.  
Starostka obce poďakovala p. Mgr. Anne Rackovej a prítomní diskutovali o situácii, že neprišiel druhý 
kandidát o pozíciu HK. Napokon vyhľadali v žiadosti jeho telefonický kontakt a pokúsili sa mu zavolať 
na mobilný telefón, ktorý nezdvihol. Povedala, že týmto pádom môžu prejsť k samotnej voľbe HK 
a mali by si vypočuť správu mandátovej komisie o tom, či sú ako poslanci uznášaniaschopní.  
Predseda komisie p. Ing. Peter Dinga povedal, že mandátová komisia ako dočasná komisia OZ obce 
Vaďovce, zvolená uznesením č. 54/2024 na zasadnutí OZ dňa 10.9.2024 konštatuje týmto 
vyhlásením, že nemá nijaké známe veci, ktorými by bol obodratý nejaký mandát a všetci sú prítomní, 
všetci poslanci okrem jedného, čiže sú uznášaniaschopní a myslí si, že môžu pristúpiť k samotnej 
voľbe.  
Starostka obce poďakovala a navrhla schváliť uznesenie č. 55/2024, že OZ berie na vedomie správu 
mandátovej komisie pri voľbe HK. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

Starostka obce povedala, že sa im predstavila kandidátka a že voľba HK sa uskutoční tajným 
hlasovaním tak, že každý poslanec obdrží od volebnej komisie hlasovací lístok, na ktorom sú uvedení 
dvaja kandidáti zoradení podľa abecedy. Ďalej poslanec obdrží obálku, odoberie sa za plentu, kde na 
hlasovacom lístku zakrúžkuje poradové číslo kandidáta, ktorému chce dať svoj hlas. Takto upravený 
hlasovací lístok vloží do obálky, zalepí a hodí do označenej urny. Po volebnom akte volebná komisia 
otvorí urnu, skontroluje obálky, otvorí ich, sčíta hlasy, spíše zápisnicu, všetci ju podpíšu a prednesú 
výsledok volieb. Ak ani jeden kandidát nezíska nadpolovičnú väčšinu hlasov všetkých poslancov, čiže 
minimálne 4 hlasy, hneď sa vykoná nová voľba.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to je asi pri možnosti, že by bolo viac kandidátov.  
Starostka obce povedala, ak by nastala rovnosť hlasov, tak by sa muselo pristúpiť k žrebovaniu 
a žreboval by najstarší člen poslaneckého zboru, čiže p. Rudolf Škriečka. Žrebovanie by sa 
uskutočnilo tak, že mená kandidátov, ktorí postúpili do žrebovania, sa vložia do obálok, zalepia 
a najstarší člen vyberie jednu obálku.  
Prítomní poslanci pristúpili k hlasovaniu.  
 
 

K bodu č. 8 

Po hlasovaní prečítala predsedníčka volebnej komisie p. Mgr. Daniela Kontinová správu volebnej 
komisie. Povedala, že volebná komisia pracovala v zložení Kontinová, Držík a Škriečka. Zúčastnilo sa 
tejto voľby 6 poslancov OZ obce Vaďovce, odovzdaných bolo 6 obálok, platných hlasov bolo 6. 
Povedala, že kandidát č. 1 p. Kavický nezískal žiadny hlas a kandidátka č. 2 p. Mgr. Anna Racková 
získala 6 platných hlasov. Komisia skonštatovala, že voľby prebehli v poriadku.  
Starostka obce poďakovala za správu a požiadala p. Mgr. Danielu Kontinovú po prečítanie znenia 
uznesenia č. 56/2024. 
P. Mgr. Daniela Kontinová prečítala znenie uznesenia: OZ obce Vaďovce zvolilo na základe výsledkov 
tajnej voľby hlavného kontrolóra obce Vaďovce v zmysle paragrafu 11 ods. 4, pís. j, paragraf 18 ods. 
1, paragraf 18a, ods. 5 Zákona č. 369 z roku 1990 Zbierky zákona o obecnom zriadení v znení 
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neskorších predpisov do funkcie hlavného kontrolóra obce Vaďovce Mgr. Annu Rackovú na dobu 6 
rokov. 
Starostka obce povedala, že by mali ešte doriešiť deň nástupu, aby to mohli na personálnom oddelení 
spracovať ďalej. Navrhla deň nástupu 16.9.2024.  
P. Mgr. Anna Racková súhlasila.  
Prítomní poslanci ďalej diskutovali o tom, či by bolo vhodné schváliť uznesením, že p. Mgr. Anna 
Racková môže vykonávať aj inú zárobkovú činnosť. Starostka obce sa opýtala p. Mgr. Anny Rackovej, 
ako to je.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že v prvom rade ďakuje poslancom za prejavenú dôveru a že právna 
prax mala tieto názory rozličné a výklad zákona je rozličný, pretože zákon hovorí, že potrebuje súhlas 
na podnikateľskú činnosť a na inú zárobkovú činnosť. Povedala, že pre ňu je výklad zákona taký, že 
iná zárobková činnosť je pre ňu zárobková činnosť vznikajúca z inej pracovnej pozície, ako je hlavný 
kontrolór obce. Povedala, že sú ale aj stanoviská právnej praxe také, že navzájom poslanci tých 
jednotlivých obcí by mali o tom vedieť. Za ňu, čo sa týka životopisu, ktorý predložila, kde je jasné, kde 
vykonáva činnosť hlavnej kontrolórky v ďalších obciach, taktiež to odznelo aj na zvukovom zázname v 
rámci jej prezentácie, že vykonáva tú činnosť v ďalších dvoch obciach a za ňu poslanci vyslovili súhlas 
v rámci ich voľby lebo predsa, keby s tým nesúhlasili, nezahlasovali by za ňu. Povedala, že vo svojej 
podstate nebude vôbec na škodu a porušením nejakých právnych predpisov, ak si uznesením príjmu, 
že vyslovene berú na vedomie a súhlasia s tým, že vykonáva tú činnosť v ďalších dvoch obciach.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by to urobila ako samostatné uznesenie.   
P. Mgr. Anna Racková povedala, že to takto má aj v obci Krajné, kde majú, čo do teraz nechápe, 
zastupiteľstvo len každé 3 mesiace, čo je veľmi málo a to reflektujú aj poslanci a snažia sa to nejak 
s pánom starostom nadstaviť, ale prakticky na tej ďalšej menšej obci začala 1. júla a nemala prakticky 
možnosť poslancov v Krajnom požiadať o ten súhlas skôr, takže to vlastne riešila až teraz na tomto 
zasadnutí, ktoré mali asi teraz 5. septembra. Povedala, že si povedala, že aj pre svoju 
transparentnosť výkonu tej jej funkcie oznámila túto skutočnosť na obec aj písomne a vyslovene teda 
do zvukového záznamu požiadala poslancov o súhlas. Povedala, že bude určite na dobro veci, aby 
bolo na to samostatné uznesenie. 
Starostka obce požiadala p. Mgr. Danielu Kontinovú o opätovné prečítanie návrhu uznesenia č. 
56/2024.  
P. Mgr. Daniela Kontinová prečítala návrh uznesenia: Obecné zastupiteľstvo obce Vaďovce zvolilo na 
základe výsledkov tajnej voľby hlavného kontrolóra obce Vaďovce v zmysle paragrafu 11 ods. 4, pís. j, 
paragraf 18 ods. 1, paragraf 18a, ods. 5 Zákona č. 369 z roku 1990 Zbierky zákona o obecnom 
zriadení v znení neskorších predpisov do funkcie hlavného kontrolóra obce Vaďovce Mgr. Annu 
Rackovú na dobu 6 rokov s pracovným úväzkom 15% s nástupom od 16.9.2024. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce ďalej navrhla uznesenie č. 57/2024, že OZ obce Vaďovce súhlasí s inou zárobkovou 
činnosťou Mgr. Anny Rackovej, ktorá bola zvolená do funkcie hlavného kontrolóra obce Vaďovce. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce privítala p. Mgr. Annu Rackovú na našom úrade.  
P. Mgr. Anna Racková poďakovala a povedala, že ako videli, mala tam aj podporu z inej obce 
a povedala, že je tam veľmi populárna.  
P. Jaroslav Bača povedal, že dúfa, že bude aj u nich. 
Občianka p. Ing. Hana Šimovičová sa opýtala, ako vychádza so starostom obce Krajné.  
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P. Mgr. Anna Racková odpovedala, že nijako lebo že tá funkcia hlavného kontrolóra obce je zákonne 
postavená tak, že ona nie je podriadená starostovi, ale ona je podriadená poslancom a vo svojej 
podstate tá funkcia funguje tak, že ona je predĺžená ruka obecného zastupiteľstva ako už povedala, že 
ju zaujímajú peniaze, čo znamená, že ju zaujímajú príjmy, finančné operácie obce, nakladanie 
s návratnými finančnými prostriedkami, rozpočtovanie a tak ďalej. Povedala, že nebude nikoho 
kontrolovať, ako robí zápisnice a takéto podobné veci a už vôbec nie, aby akékoľvek úlohy zveroval 
starosta obce hlavnému kontrolórovi, čo je absolútne protizákonné. Povedala, že za ten rok tomu ešte 
starosta obce Krajné neporozumel, že majú veľké trenice medzi sebou, ale proste bohužiaľ, že to tá 
funkcia HK so sebou prináša. Povedala, že ona je na toto prakticky zvyknutá z advokácie a následne 
pracovala u obchodníka s cennými papiermi, kde akcionári boli Rusi, takže ju tí ľudia vycvičili. 
Povedala, že ona neprišla so starostom spolupracovať a kontrolór je o tom, že má starostu kontrolovať 
a nie s ním spolupracovať.  
P. Ing. Hana Šimovičová povedala, že sa pýtala preto, lebo pracuje v Dome dôchodcov v Krajnom.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že to povedala hlavne pre predstavu poslancom, ako ona bude túto 
funkciu vykonávať. Povedala, že ona má zákonom predpísané povinnosti a tých sa aj prísne drží.  
 

K bodu č. 9 

Starostka obce povedala, že by mohli ísť ďalej, že im v pozvánke poslala návrh na použitie 
rezervného fondu obce na nasledovné akcie ako rekonštrukcia školskej kuchyne – práca, materiál, 
dlažba, v sume 3 257,40€, zapojenie a odpojenie elektrospotrebičov v sume 119,80€ a zapojenie 
umývačky 67,80€. Spolu na rekonštrukciu školskej kuchyne dostali faktúru 3 444, 28€.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že by sa chcela ospravedlniť a opustila by zastupiteľstvo, ak im to 
nebude prekážať. Povedala, že momentálne prakticky nemá ešte pracovnú zmluvu, takže by tu 
nerada narážala do toho a až potom, keď to bude oficiálne. Povedala, že sa potom s pani starostkou 
telefonicky dohodnú na stretnutí. Poďakovala a rozlúčila sa s prítomnými.  
Starostka obce pokračovala a navrhla uznesenie, že OZ schvaľuje použitie RF obce na úhradu 
rekonštrukcie školskej kuchyne vo výške 3 444,28€. Dala hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce povedala, že ako ďalšia sa robila rekonštrukcia vodovodnej prípojky v šatniach 
telovýchovnej jednoty, kde sa robili 2x výkopové práce v sume 225€ a 135€, čo je spolu 360€ s tým, 
že im to p. Tomáš Mozola pozapájal zadarmo. Starostka obce navrhla poslancom uznesenie, že OZ 
schvaľuje použitie RF na úhradu rekonštrukcie vodovodnej prípojky v šatniach TJ v sume 360€.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 

Starostka obce povedala, že týmto by mali mať vyčerpaný program. Ďalej povedala, že by im chcela 
povedať, že dostali dotáciu od predsedu vlády vo výške 9 900€ na zakúpenie interaktívnych tabúľ 
a notebookov pre ZŠ Vaďovce, pretože tie tabule, ktoré tam boli, sa im pokazili a nebolo možné ich 
používať a pani riaditeľka aj s pedagogickým zborom ju o to prosili, ale z obecných prostriedkov sa to 
nedalo, takže sa pokúsila získať peniaze a chvalabohu to budú mať a predpokladá, že výučbový 
proces bude zmodernizovaný a bude to pre úžitok učiteľkám a aj žiakom.  
Ďalej odovzdala predsedovi stavebnej komisie p. Rudolfovi Škriečkovi žiadosti, ktoré by bola rada, 
keby na komisii prerokovali. Ďalej informovala poslancov, že vyšla výzva na podporu športu pre obce 
do 3 000 obyvateľov a bolo by to aj na opravu toho ihriska a aj možno na nejaké iné športové 
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zariadenia v obci. Povedala, že je tam 10% spoluúčasť z oprávnených nákladov a vyššie percento 
znamená viac bodov a väčšiu šancu na úspech a povedala, že je tam minimum 50 000€. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, kto je vyhlasovateľ.  
Starostka odpovedala, že vyhlasovateľom je Fond na podporu športu. Povedala, že ide o výstavbu, 
rekonštrukciu a modernizáciu športovej infraštruktúry v obciach a výzva je do 31.10.2024. Podklady 
odovzdala predsedovi športovej komisie p. Jaroslavovi Bačovi.  
Ďalej o tom prítomní diskutovali.   
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala prítomných, či má ešte niekto niečo do bodu rôzne.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa chcel opýtať informačne, že si všíma, keď chodí na šiestu do práce, 
že svetlo (verejné osvetlenie) svieti veľmi dlho. Či by sa to nedalo upraviť.  
Starostka obce povedala, nech sa na to opýta p. Mudraninca. Starostka obce povedala, že pred jej 
domom lampa nesvieti, takže nevie, ako dlho svietia. Starostka obce si podnet p. Škriečku zapísala.  
Ďalej sa p. Rudolf Škriečka opýtal, že minule robili to čistenie celého horného konca od tých stromov 
a opýtal sa, čo s tým ďalej. Že príde zima a nemajú to stále očistené. 
Starostka obce povedala, že sa môžu prípadne dohodnúť na stavebnej komisii.  
Opýtal sa, či by to spravili nejak svojpomocne alebo sa osloví p. Šípoš, či by im to nejakým spôsobom 
nenacenil. 
Starostka obce povedala, aby to najprv zistili na stavebnej komisii ako by to bolo, aby stavebnú 
komisiu zvolal čo najskôr a ak by sa to neurobilo teda svojpomocne, tak by sa oslovil p. Šípoš.  
Prítomní o tom diskutovali.  
Ďalej povedal p. Rudolf Škriečka, že už v minulosti navrhoval riešiť parkovanie pred Benianovcami. 
Povedal, že by to malo určité opodstatnenie to tam spraviť, že dotyční povedali, že by boli ochotní to 
nejak svojpomocne spraviť tak, aby to pre nich bolo vyhovujúce s tým, že obec by zabezpečila 
materiál.  
Starostka povedala, že tadiaľ potom niekedy v budúcnosti bude viesť kanalizácia.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že to nebude pevná plocha, ale spevnená. Povedal, že to treba riešiť lebo 
to bude stále problém.  
P. Miroslav Stančík sa opýtal, či sa má rátať s tým, že kto si o to požiada, že sa mu to spraví.  
Starostka obce povedala, že to p. Stančík myslel tak, že je tam určitý precedens, že si ľudia môžu 
žiadať, že aj oni chcú parkovanie a podobne.  
Prítomní o tom ďalej diskutovali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala ohľadom cintorína.  
Starostka obce povedala, že rokuje o postavení toho nového oplotenia. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by sa tam mohla urobiť opäť nejaká brigáda, že je potrebné 
orezať tuje a iné. 
Starostka obce povedala, že áno, že je potrebné opraviť aj lavičky. Povedala, že brigádu môžu 
vyhlásiť. 
Občan p. Radovan Naď sa opýtal na svoju žiadosť o odkúpenie pozemku, ktorú už dávnejšie podal.  
Starostka obce povedala, že je OZ o tom oboznámené, ako aj stavebná komisia, ale boli dovolenky, 
takže stavebná komisia nezasadala, ale verí, že to budú mať teraz v programe.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že to určite bude na programe, že už o tom aj hovorili. Povedal, že 
nakoľko p. Naď žiada o pozemok, ktorý nie je priamo pri jeho pozemku, tak uvažovali o tom, že by mu 
dali pozemok do dlhodobého prenájmu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ak by chcel pozemok odkúpiť, musel by mať od majiteľov 
okolitých pozemkov súhlas o odkúpení pozemku.  
Starostka obce povedala, že by sa tam pravdepodobne nedal uplatniť ani osobitný zreteľ. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že by bolo najzhodnejšie pre všetky strany, keby mal p. Naď daný 
pozemok v prenájme.  
P. Radovan Naď sa opýtal na orezávanie porastov nad cestnou komunikáciou, konkrétne lipa od 
Starej Turej a pri Oxymate.  
Starostka obce povedala, že ide o súkromné pozemky.  
P. Radovan Naď povedal, že ale cestná komunikácia nie je súkromný pozemok.  
Starostka obce povedala, že je súkromný pozemok ten, kde lipa rastie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by to bol problém vtedy, keby to ohrozovalo cestnú premávku.  
Prítomní o tom diskutovali.  
P. Jaroslav Bača povedal, že bol dotazovaný o tom, čo bude obec robiť so stojiskami a na zastávkach 
že sú preplnené odpadkové koše.  
Starostka obce povedala, nech poslanci navrhnú, čo sa s tým bude robiť. Povedala, že si myslí, že 
dávala už poslednú monitorovaciu správu ohľadom Zberného dvora a stojísk a že by sa mohlo zrušiť.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že nie zrušiť, ale premiestniť.  
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P. Jaroslav Bača povedal, že by im to nič nevyriešilo, keby ho zase niekam schovali. Ide o to, či by 
bola vôľa, ako kedysi navrhoval, dať k tomu stojisku kamery a či bude vôľa úradu potom tých ľudí 
nejakým spôsobom postihovať.  
Starostka obce povedala, že ona tiež navrhovala kamery, ale bolo jej povedané, že tam majú dať 
papier.  
Občianka p. Natália Kontinová povedala, že si osobne myslí, že to nemá zmysel zrušiť, keďže sa tie 
stojiská k niečomu budovali a sú slušní ľudia, ktorí tam nosia odpad. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že je najproblematickejšie stojisko pri Oxymate a dôležité je, že ak by tam 
aj bola kamera, či by sa tí ľudia za to postihovali.  
Starostka obce povedala, že bude ťažké dokazovať to, či tam on vhodil ten odpad, ktorý tam nepatrí 
alebo nie.  
P. Jaroslav Bača povedal, že sa zo záznamu dá identifikovať, či už tvár alebo poznávaciu značku 
vozidla.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že áno, ale nebude ľahké identifikovať, že on tam práve hodil ten 
nevhodný odpad.  
P. Jaroslav Bača povedal, že jemu skôr ide o odpad, ktorý je pohodený mimo kontajnerov.  
Prítomní o tom ďalej diskutovali a uvažovali premiestniť stojisko k bytovým domom.  
P. Rudolf Škriečka požiadal, či by bolo možné osloviť občanov počas zberu haluzí, aby ich neodkladali 
na miesto, kde je pri bytovkách trávnik.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že on by mal ešte dva dotazy. Opýtal sa, v akom štádiu je výzva na 
chodníky.  
Starostka obce povedala, že sa to ešte rieši a nie je zatiaľ výsledok.  
P. Ing. Peter Dinga sa ďalej opýtal, či pribudli nejaké cenové ponuky ohľadom prerábky školského 
bytu.  
Starostka obce povedala, že zatiaľ nie, ale stále sa po nich dopytuje daných osôb.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že sa jej občania v posledných dňoch pýtali, či bude v novinkách 
viac informácií, že sa píše len o kultúre a či sa nič iné nerobí.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by mohla byť v novinkách rubrika ohľadom OZ tak, ako sa už 
spomínalo, že sa napríklad žiada o chodníky. 
P. Ing. Nina Masárová povedala, že sa toto zhrnutie o uzneseniach robí už dva roky a je to vždy 
v decembri.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by to mohlo byť v každom vydaní.  
P. Jaroslav Bača povedal, že ide o to zverejniť priebežne, o čo sa poslanci zaujímajú a podobne.  
P. Ing. Nina Masárová povedala, že to môžu do noviniek spracovať. 
 
Starostka obce poďakovala poslancom za účasť a vyhlásila ho za ukončené.    
 
 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Ing. Peter Dinga, p. Miroslav Stančík 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


